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Referat fra den ordinær generalforsamling i Høgelsbjerg Grundejerforening 

Lørdag d. 20. august 2016 
 

 

1. Valg af Dirigent Som dirigent valgtes Jesper Jakobsen, (112) der indledte med at konstatere, at 

generalforsamlingen var lovligt varslet men ikke beslutningsdygtig grundet for få 

fremmødte. Efter indhentning af yderligere fuldmagter kunne generalforsamlingen nu 

erklæres beslutningsdygtig med 13 fremmødte husstande samt 7 fuldmagter. 

  ______________________________________________________________________ 

 

2. Bestyrelsens beretning Bestyrelsen fremlagde sin beretning ved formand Julie Rettig Petersen (108).   

Beretningen blev godkendt.  

  ______________________________________________________________________ 

 

3. Indkomne forslag Der var ikke indkommet forslag 

  ______________________________________________________________________ 

 

4. Regnskab  Regnskabet for perioden 1/7 2015 til 30/6 2016 blev fremlagt og godkendt.   

Grundejerforeningen har ved regnskabsperiodens udløb en egenkapital på kr. 87.098,50 

efter et underskud på kr. 5.083,65 især som følge af indkøb og opsætning af nye 

legeredskaber.   

______________________________________________________________________ 

 

5. Budget og fastsættelse af Bestyrelsen fremlagde et budget med uændret kontingent. Budgettet blev godkendt og 

kontingent   kontingentet er fortsat kr. 400 per år. 

Budgettet indeholder forventede omkostninger ved udskiftning af havetraktoren samt 

plæneklipperen og delvis eventuelle udgifter ved træfældning langs Gl. Ribevej.  

 ______________________________________________________________________ 

 

6. Valg til bestyrelsen På valg var Julie Rettig Petersen (108) og Mathias Mathiesen (90). 

Mathias Mathiesen blev genvalgt hvorimod Julie ikke ønskede genvalg. Desværre var 

der ikke yderligere kandidater til den ledige bestyrelsespost så bestyrelsen fortsætter 

indtil videre med 4 medlemmer.  

 

Som suppleant genvalgtes Finn Hove (56) 

Som ny revisor valgtes Julie Rettig Petersen (108) 

Bestyrelsen takkede den mangeårige revisor Poul Aage Hermansen (140) for hans store 

indsats gennem årene.  

______________________________________________________________________ 

 

7. Eventuelt Mai Nielsen (136) fra festudvalget udtrykte bekymring ved den lave deltagelse til den 

kommende gadefest. Festudvalget vil undersøge forskellige nye tiltag og alternativer 

som vil blive vendt med bestyrelsen. 

   

 Poul Aage (140) opfordrede bestyrelsen til at synliggøre konsekvenserne og eventuelle 

økonomiske omkostningerne ved manglende fremmøde til f.eks. forår- og efterårs 

aktivitetsdagene.      

 

Bjørn (128) tilsluttede sig opfordringen. 

 

Heidi (118) spurgte hvorfor aktivitetsdagen var blevet flyttet fra en aften til søndag 

formiddag. Bestyrelsen kunne oplyse det var et forsøg på at få flere deltagere. 

 

Mogens (15) kunne finde referatet fra sidste år på foreningens hjemmeside, 

www.hogelsbjerg.dk og mener information kan gøre en forskel. Opfordrede derfor 

bestyrelsen til brug af papir kommunikation. 

 

Niels (82) fik invitationen som post selv om han havde afleveret e-mail til foreningen 

hvilket er uhensigtsmæssigt.  

 

http://www.hogelsbjerg.dk/


Side 2 af 2 

 

Mogens (15) opfordrede bestyrelsen til på næste generalforsamling at stille forslag om 

udelukkende at bruge elektronisk kommunikation (e-mail) 

Julie (108) oplyste at bestyrelsen havde arbejdet i denne retning men på trods af flere 

forsøg var der kun indkommet ca. 20 e-mail adresser på de i alt 59 husstande. 

 

Niels (82) oplyste at der i deres sommerhusområde udelukkende bruges elektroniske 

midler til kommunikation. Kommunen har udleveret e-mail adresser på alle 

sommerhusejer i området. 

Bestyrelsen vil undersøge denne mulighed nærmere. 

 

Mai (136) spurgte til om husstandene er bundet til TDC/Yousee for tv programmer. 

Det er man ikke. 

 

 

 

 

Aabenraa, september 2016 

 

 

 

Jesper Jakobsen 

Dirigent 

 


